
 

ΚΑΛΟΣΩΡΙΣΜΑ-ΑΝΝΟΙΓΜΑ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΗΜΕΡΙΔΑΣ 

(ΣΥΜΟΣ ΕΥΤΥΧΙΟΥ) 

Σας καλωσορίζω εκ μέρους της ΣΗΔΗΚΕΚ στην σημερινή 
μας ημερίδα με τίτλο Μεταρρύθμιση της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης στη Κύπρο – Αναγκαιότητα ή Αυτοσκοπός. 
Βρίσκονται μαζί μας και τους ευχαριστώ ιδιαίτερα οι: 
(διαβάζω με σειρά όπως αναφέρεται στο πρόγραμμα) 
Κώστας Κόρτας Δήμαρχος Αγλαντζιάς και εκπρόσωπος 
ΔΗΚΟ 
Λεόντιος Καλλένος Δήμαρχος Δαλιού 
Κωνσταντίνος Γιωρκάτζης Δήμαρχος Λευκωσίας 
Αριστος Αριστείδου Δήμαρχος Υψωνα 
Ανδρέας Χρίστου Δήμαρχος Λεμεσού 
 
Επίσης εκ μέρους των κομμάτων βρίσκονται μαζί μας οι: 
Σταύρος Γερολατσιήτης ΑΚΕΛ 
Γιώργος Λυσανδρίδης ΔΗΣΥ 
Σάββας Ηλιοφώτου ΕΔΕΚ 
 
Εκ μέρους της Ένωσης Κοινοτήτων τον Πρόεδρο της 
Ανδρέα Κιτρομηλίδη 
 
Γεωργία Λεωνίδα πρόεδρος το συνδέσμου Δημοτικών 
Γραμματέων Κύπρου 
Αντώνη Αντωνίου Πρόεδρο του συνδέσμου Γραμματέων 
των Κ.Σ.Κύπρου. 
 
Όλους τους ευχαριστώ για άλλη μια φορά. 
 
Σκοπός της σημερινής μας ημερίδας είναι σαν συντεχνία 
να ακούσουμε από ένα ενιαίο βήμα της διάφορες απόψεις 
που επικρατούν τόσο από επικεφαλής Δημαρχείων 
διαφόρων επιπέδων ,όσο και των 4 μεγάλων 
κοινοβουλευτικών κομμάτων . Απόψεις που πιστεύουμε 
ότι θα μας φανούν πολύ χρήσιμες για τη διαμόρφωση της 



δικής μας θέσης στη προσπάθεια που βρίσκεται σε εξέλιξη 
για τη μεταρρύθμιση της Τ.Α. 
Ο τίτλος δεν είναι τυχαίος «Αναγκαιότητα ή Αυτοσκοπός» 
θέλει να δείξει την ταλαιπωρία που υφίσταται η 
μεταρρύθμιση στη ΤΑ η προσπάθεια για την οποία 
ξεκίνησε πριν μερικά χρόνια και ακόμα είμαστε πιο πίσω 
και από την αρχή .Γι αυτό και πιστεύουμε ότι κάπου 
άρχισε να χάνεται η σημασία και η αναγκαιότητα για την 
μεγάλη αλλαγή και ότι απλά πρέπει κάτι να κάνουμε. 
 
Πριν τελειώσω αυτό μου το καλωσόρισμα θέλω να πώ 
κάτι για τη διαδικασία. 
 
Το όλο πρόγραμμα χωρίζεται σε δύο μέρη 
Στο πρώτο που ξεκινά τώρα και μετά το σύντομο 
χαιρετισμό του ΓΓ ΣΗΔΗΚΕΚ θα μιλήσουν οι Δημάρχοι με 
τη σειρά που τους ανέφερα. 
Θα δεχθούν μετά ερωτήσεις από το ακροατήριο που είναι 
εργαζόμενοι στη Τ.Α. 
Διάλειμμα ½ ώρας  
Ακολούθως οι εκπροσώποι των κομμάτων οι οποίοι θα 
δεχθούν μετά και πάλι ερωτήσεις . 
Θα υπάρξει στο τέλος ένα σύντομο κλείσιμο και 
υπολογίζω στις 1+30 να πάμε δίπλα για φαγητό. 
 
Ευχαριστώ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


